

5 Color: CMK  
USDA Product Code: 15P5.R0  
Revision#: 909477 R3  
Carton Size: 8-1/16" W x 4-5/32"  
Coding Space: 1-5/8" x 3/4" CCT: 031  
Die: CSK10515A

**INDICATIONS:** This product has been shown to be effective for the vaccination of healthy dogs. 8 weeks of age or older, against canine influenza virus H3N2. Duration of immunity has not been established. For more information regarding efficacy and safety data, go to [productdata.aphis.usda.gov](http://productdata.aphis.usda.gov).

**INDICATIONS:** Ce produit s'est avéré efficace pour la vaccination des chiens en santé âgés de 8 semaines ou plus contre le virus H3N2 de l'influenza canine. La durée de l'immunité n'a pas été établie. Pour plus d'information concernant les données d'efficacité et d'innocuité, visiter [productdata.aphis.usda.gov](http://productdata.aphis.usda.gov).

Nobivac<sup>®</sup> NXT<sup>®</sup> Canine Flu H3N2



Nobivac<sup>®</sup> NXT<sup>®</sup>  
Canine Flu H3N2

FOR ANIMAL USE ONLY  
DESTINÉ AUX ANIMAUX SEULEMENT

25 x 1 Dose, 0.5 mL



## CANINE INFLUENZA VACCINE, H3, RNA PARTICLE VACCIN CONTRE L'INFLUENZA CANINE, H3, PARTICULE D'ARN

In the absence of a veterinarian-client-patient relationship, federal regulations prohibit the relabeling, repackaging, resale or redistribution of the individual contents of this package.

La réglementation fédérale interdit le réétiquetage, le réemballage, la revente ou la redistribution du contenu de cet emballage si ce n'est dans le contexte d'une relation vétérinaire-client-patient.

Adjuvant, preservative, antibiotic and thimerosal free

Sans adjuvant, agent de conservation, antibiotique ou thimérosal

Intervet Inc. d/b/a Merck Animal Health  
Omaha, NE 68103 USAÉ.-U.  
VLN 165A/PCN 15P5.R0  
Perm. vét. des É.-U. n° 165A/Code de produit n° 15P5.R0  
1 800 224-5318 (USA)  
1 866 683-7838 (Canada)



Code 214944 909477 R3

Code 214944

Ser.:  
Ser.:  
Exp.:  
Per.:

Nobivac<sup>®</sup> NXT<sup>®</sup> Canine Flu H3N2

**DOSAGE AND ADMINISTRATION:** For primary immunization, administer 1 dose (0.5 mL) subcutaneously as early as 8 weeks of age, followed by a second dose administered 3 to 4 weeks later. See reverse side for complete directions.  
**PRECAUTIONS:** Store at 2° - 8°C (35° - 46°F). Do not freeze. Do not mix with other products, except as specified on this label. This product has not been tested in pregnant animals. In case of human exposure, contact a physician.

**POSOLOGIE ET ADMINISTRATION:** Pour la primovaccination, administrer 1 dose (0,5 mL) par voie sous-cutanée dès l'âge de 8 semaines, suivie d'une deuxième dose administrée 3 à 4 semaines plus tard. Voir le verso pour les instructions complètes.  
**PRÉCAUTIONS:** Conserver entre 2 et 8 °C (35 et 46 °F). Ne pas congeler. Ne pas mélanger avec d'autres produits, sauf tel que spécifié sur cette étiquette. Ce produit n'a pas été testé chez des femelles gestantes. En cas d'exposition humaine, communiquer avec un médecin.

**PRODUCT DESCRIPTION:** Nobivac® NXT Canine Flu H3N2 is a non-adjuvanted, freeze-dried injectable canine influenza virus H3N2 vaccine, utilizing RNA particle technology. The vaccine stimulates expression of the desired antigen to induce a protective immune response against canine influenza virus H3N2.

**INDICATIONS:** This product has been shown to be effective for the vaccination of healthy dogs 8 weeks of age or older against canine influenza virus H3N2. Duration of immunity has not been established. For more information regarding efficacy and safety data, go to [productdata.aphis.usda.gov](http://productdata.aphis.usda.gov).

This product contains RNA Particles coding for the H3 gene from canine influenza virus A/canine/lowa/22619-4/2015(H3N2).

**DOSE AND ADMINISTRATION:** Transfer contents of the sterile diluent vial to the Nobivac® NXT Canine Flu H3N2 vial aseptically and mix gently until dissolved. For primary immunization, administer 1 dose (0.5 mL) subcutaneously as early as 8 weeks of age followed by a second dose 3 to 4 weeks later. Contact your veterinarian or manufacturer for more information on revaccination frequency.

**PRECAUTIONS:**

- Store at 2° - 8°C (35°- 46°F).
- Do not freeze.
- Use new, non-chemically sterilized needles and syringes.
- Do not mix with other products, except as specified on this label.
- In case of human exposure, contact a physician.

**WARNINGS:**

- Vaccinate only healthy, non-parasitized dogs.
- This product has not been tested in pregnant animals.
- Do not administer to horses or other equine species.
- The use of a biological product may produce anaphylaxis and/or other inflammatory immune-mediated hypersensitivity reactions.  
**Antidote:** Epinephrine, corticosteroids, and antihistamines may all be indicated depending on the nature and severity of the reaction.

Intervet Inc. d/b/a Merck Animal Health  
Omaha, NE 68103 USA  
VLN 165A/PCN 15P5.R0  
1 800 224-5318 (USA)  
1 866 683-7838 (Canada)  
For patent information:  
<http://www.merck.com/product/patent/home.html>

**DESCRIPTION DU PRODUIT:** Nobivac® NXT Canine Flu H3N2 est un vaccin injectable lyophilisé et sans adjuvant contre le virus H3N2 de l'influenza canine, utilisant la technologie de particule d'ARN. Le vaccin stimule l'expression de l'antigène souhaité pour induire une réponse immunitaire protectrice contre le virus H3N2 de l'influenza canine.

**INDICATIONS:** Ce produit s'est avéré efficace pour la vaccination des chiens en santé âgés de 8 semaines ou plus contre le virus H3N2 de l'influenza canine. La durée de l'immunité n'a pas été établie. Pour plus d'information concernant les données d'efficacité et d'innocuité, visiter [productdata.aphis.usda.gov](http://productdata.aphis.usda.gov).

Ce produit contient des particules d'ARN codant pour le gène H3 du virus de l'influenza canine A/canine/lowa/22619-4/2015(H3N2).

**POSOLOGIE ET ADMINISTRATION:** Transférer le contenu du flacon de diluant stérile dans le flacon de Nobivac® NXT Canine Flu H3N2 et mélanger doucement jusqu'à dissolution. Pour la primovaccination, administrer 1 dose (0,5 mL) par voie sous-cutanée dès l'âge de 8 semaines, suivie d'une deuxième dose administrée 3 à 4 semaines plus tard. Pour plus d'information sur la fréquence de revaccination, contacter votre vétérinaire ou le fabricant.

**PRÉCAUTIONS:**

- Conserver entre 2 et 8 °C (35 et 46 °F).
- Ne pas congeler.
- Utiliser des aiguilles et des seringues neuves, qui n'ont pas été stérilisées au moyen de produits chimiques.
- Ne pas mélanger avec d'autres produits, sauf tel que spécifié sur cette étiquette.
- En cas d'exposition humaine, communiquer avec un médecin.

**MISES EN GARDE:**

- Vacciner seulement les chiens en santé et exempts de parasites.
- Ce produit n'a pas été testé chez des femelles gestantes.
- Ne pas administrer aux chevaux ou à d'autres espèces d'équidés.
- L'utilisation de tout produit biologique peut provoquer des réactions anaphylactiques ou d'autres réactions inflammatoires d'hypersensibilité d'origine immunitaire.  
**Antidote:** L'épinéphrine, les corticostéroïdes et les antihistaminiques sont tous indiqués, et le choix de l'antidote dépend de la nature et de la gravité de la réaction.

Intervet Inc. s/n Merck Animal Health  
Omaha, NE 68103 É.-U.  
Perm. vét. des É.-U. n° 165A  
Code de produit n° 15P5.R0  
1 800 224-5318 (É.-U.)  
1 866 683-7838 (Canada)  
Information sur les brevets:  
<http://www.merck.com/product/patent/home.html>